



## **SAFETY, HEALTH, ENVIRONMENT & COMMUNITY POLICY**

Wallbridge Mining Company Limited (“**Wallbridge**”) is committed to carrying out its activities in a socially responsible and ethical manner, that prioritizes health and safety, engages local communities, and minimizes the impacts to the natural environment. In doing so, we **Meet or Exceed** all applicable laws and regulations.

### **In Safety and Health:**

Wallbridge ensures that:

- Safety and Health Risks are identified, assessed, and managed.
- Policies are developed and implemented in support of our Safety and Health goals.
- Employees are trained and instructed in their assigned tasks.
- Our employees are treated with respect and dignity.

### **For the Environment:**

Wallbridge ensures that:

- Environmental Risks are identified, assessed, and managed.
- We work with our stakeholders to develop effective measures to protect the environment.
- Our work complies with or exceeds the regulatory requirements for the areas in which we operate.
- Employees understand and can fulfill their environmental responsibilities.

With respect to **Indigenous Communities, Local communities, and stakeholders**, Wallbridge ensures that:

- We identify and manage social impacts, risks and opportunities.
- We consult and work with indigenous peoples and communities where we operate to ensure we generate value for all.

**At Wallbridge, we communicate this policy to our employees, contractors, suppliers, visitors, local communities, and the general public.**

Marz Kord  
President and CEO  
April, 2023



## **POLITIQUE DE SANTÉ, SÉCURITÉ, ENVIRONNEMENT ET COMMUNAUTÉ**

Wallbridge Mining Company Limited (« **Wallbridge** ») s'engage à mener ses activités de façon responsable et éthique, en accordant la priorité à la santé et à la sécurité, en consultant les communautés locales et en minimisant les impacts sur l'environnement. Ce faisant, nous **respectons ou dépassons** toutes les lois et réglementations applicables.

### **En matière de santé et sécurité :**

Wallbridge s'assure que:

- Les risques en santé et sécurité sont identifiés, évalués et gérés.
- Des politiques sont élaborées et mises en œuvre à l'appui de nos objectifs en matière de santé et sécurité.
- Les employés sont formés et instruits dans les tâches qui leur sont assignées.
- Nos employés sont traités avec respect et dignité.

### **En matière d'environnement :**

Wallbridge s'assure que :

- Les risques environnementaux sont identifiés, évalués et gérés.
- Nous travaillons avec nos parties prenantes à l'élaboration de mesures efficaces pour protéger l'environnement.
- Notre travail respecte ou dépasse les exigences réglementaires pour les domaines dans lesquels nous opérons.
- Les employés comprennent et sont en mesure de remplir leurs responsabilités environnementales.

### **En ce qui concerne les communautés autochtones, locales et autres intervenants :**

Wallbridge s'assure que:

- Nous identifions et gérons les impacts sociaux, les risques et les opportunités.
- Nous consultons et travaillons avec les communautés autochtones et locales où nous opérons pour nous assurer de générer de la valeur pour tous.

**Chez Wallbridge, nous communiquons cette politique à nos employés, entrepreneurs, fournisseurs, visiteurs, collectivités locales et au grand public.**

Marz Kord  
Président - Directeur Général  
Avril 2023